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Or. 0002.10.2022 

PROTOKÓŁ NR XLIII/2022 

RADY MIASTA WYSOKIE MAZOWIECKIE 

z dnia 29 listopada2022 r. 

 

 Z posiedzenia XLIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzo-

nej w dniu 29 listopada 2022 roku w sali kinowo-widowiskowej Miejskiego Ośrodka Kultury w 

Wysokiem Mazowieckiem. 

Otwarcie sesji poprzedziły występy dzieci z przedszkola Miejskiego Nr 2 oraz,  wręczenie sty-

pendiów Burmistrza Miasta. 

 Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 13 00 . Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, 

w momencie otwarcia uczestniczyło 15 radnych w związku z czym Przewodniczący Rady 

stwierdził, prawomocność posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał zaproszonych gości (listy obecności w 

załączeniu).  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że porządek obrad został rad-

nym dostarczony wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 
4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie oraz informacja z realizacji zadań inwestycyjnych w 2022 roku. 
5. Zapoznanie z projektem budżetu miasta Wysokie Mazowieckie na 2023 rok oraz 

projektem uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na 
lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027. 

6. Zapoznanie się ze stanem przygotowania do sezonu zimowego. 
7. Podjęcie Uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok. 
8. Podjęcie Uchwały w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu stosowanej 

do obliczenia wysokości zwrotu rodzicom kosztów dowożenia dzieci 
niepełnosprawnych. 

9. Podjęcie Uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Miejskiej Wysokie 
Mazowieckie ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Wysokiem Mazowieckiem. 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w 
ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 
12. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 
na lata 2022-2025. 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie uczczenia 80. rocznicy likwidacji Wysokomazowieckiego 
Getta. 

14. Interpelacje i wnioski. 
15. Sprawy różne. 
16. Zapytania i wolne wnioski. 
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17. Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do porządku ob-

rad. Nie zgłoszono. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. Jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty jedno-

głośnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony 

radnym pocztą elektroniczną oraz był dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - nie wnie-

siono, następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miasta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogło-

śnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 
Wysokie Mazowieckie oraz informacja z realizacji zadań inwestycyjnych w 2022 roku. 
 Informację z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta za okres 

od  31 października 2022 roku  do 29 listopada 2022 roku (informacja w załączeniu do proto-

kołu )  przedstawił Burmistrz Miasta Wysokie Mazowiecki Jarosław Siekierko. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko w sprawozdaniu z działalności przedstawił informację 

z bieżącego funkcjonowania, m.in. o podpisanych zarządzeniach: 

- w sprawie uregulowania spraw pracowniczych likwidowanego zakładu budżetowego. 

-w sprawie przekazania do realizacji zadań z zakresu ustawy o zakupie preferencyjnym paliwa 
stałego dla gospodarstw domowych. Zgodnie z ustawą zadanie to przekazano Miejskiemu 
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Wysokiem Mazowieckiem. Dotyczy to głównie weryfikacji 
wniosków o zakup preferencyjny paliwa stałego, dla gospodarstw oraz wydawania zaświad-
czeń w tych sprawach. Mieszkańcy miasta złożyli 161 wniosków na zakup węgla. Będzie on 
dostępny w najbliższych dniach w cenie 2000 zł łącznie z dowozem. Miasto podpisało umowę 
z PGE Paliwa na preferencyjny zakup paliwa stałego dla gospodarstw domowych. Dystrybucją 
będzie zajmowała się firma Metalzbyt ul. 1 Maja 16. 

Burmistrz Miasta poinformował o ogłoszonym przez Fundację Rozwoju Demokracji Lokalnej 
rankingu gmin, w którym miasto Wysokie Mazowieckie znalazło się na I miejscu w wojewódz-
twie podlaskim w kategorii Lider Województwa oraz w kategorii Gminy Miejskie. Wśród waż-
nych informacji burmistrza było również podsumowanie inwestycji realizowanych w roku bie-
żącym oraz planach utworzenia 4 grup żłobkowych w Przedszkolu Miejskim Nr 2. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie bez 

uwag. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
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Ad. 5 Zapoznanie z projektem budżetu miasta Wysokie Mazowieckie na 2023 rok oraz 
projektem uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na 
lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że to pierwsze czytanie projektu bu-

dżetu, następny krok to prace komisji rady oraz przyjęcie budżetu na sesji grudniowej.  

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko przedstawił główne założenia do projektu budżetu miasta 

na 2023 rok oraz uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na 

lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027 w szczegól-

ności zadania inwestycyjne: 

• budowa drogi od ul. Podlaskiej do ul. Ludowej - poprawa bezpieczeństwa i prze-

pustowości ruchu w mieście Wysokie Mazowieckie – 5 mln 818 tys. 551 zł, w tym dofi-

nansowanie z RFRD -1 mln 946 tys. 429 zł (łączny koszt zadania 13 mln 900 tys. 792 zł) 

• budowa drogi od ul. Ludowej do alei Niepodległości w Wysokiem Mazowieckiem wraz 

z infrastrukturą towarzyszącą – 6 mln 200 tys. zł, w tym dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polski Ład – 5 mln 609 tys. zł (łączny koszt zadania 11 mln 900 tys. zł) 

• budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ulicy Kościelnej oraz wykonanie 

dokumentacji technicznej – 4 mln 353 tys. 811 zł, w tym dofinansowanie z Banku 

Gospodarstwa Krajowego z Rządowego Programu Bezzwrotne Wsparcie Budownictwa 

z Funduszu Dopłat – 4 mln 284 tys. 811 zł (łączny koszt zadania 6 mln 990 tys. zł) 

• modernizacja stadionu miejskiego w Wysokiem Mazowieckiem – 3 mln 414 tys. 450 zł, 

w tym dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład – 1 mln 173 tys. 450 zł (łączny 

koszt zadania 6 mln 800 tys. zł) 

• budowa dróg przy ul. Księdza Prałata Józefa Obrembskiego w Wysokiem Mazowieckiem 

– 4 mln 9 tys. 885 zł, w tym dofinansowanie z RFRD -1 mln 210 tys. 226 zł (łączny koszt 

zadania 5 mln 435 tys. 594 zł) 

• budowa i przebudowa dróg na Osiedlu Południe w Wysokiem Mazowieckiem - poprawa 

bezpieczeństwa ruchu – 3 mln 822 tys. 855 zł, w tym dofinansowanie z RFRD - 1 mln 

123 tys. 121 zł (łączny koszt zadania 5 mln 322 tys. 855 zł) 

• budowa drogi publicznej między ul. Ludową a ul. Stadionową – 1 mln 646 tys. 381 zł, w 

tym dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład – 1 mln 625 tys. 490 zł (łączny 

koszt zadania 3 mln 148 tys. 693 zł) 

• przebudowa ul. Grunwaldzkiej w Wysokiem Mazowieckiem – poprawa bezpieczeństwa 

i komunikacji - 513 tys. 777 zł (łączny koszt zadania 1 mln 22 tys. 554 zł) 

• zakup gruntu pod ulice miejskie – 1 mln zł 

• wykonanie dokumentacji projektowej na budowę zbiornika retencyjnego na rzece Brok 

w mieście Wysokie Mazowieckie wraz z ciągiem komunikacyjnym wzdłuż rzeki Brok – 

600 tys. zł 

• wdrożenie systemu usług publicznych świadczonych drogą elektroniczną w Gminie 

Miejskiej Wysokie Mazowieckie - zakup licencji – 541 tys. 20 zł, w tym dofinansowanie 

w ramach RPOWP na lata 2014-2020 – 460 tys. 20 zł 
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• wykonanie dokumentacji technicznej na budowę dróg w mieście – uzbrojenie ulic od 

strony południowo wschodniej miasta Wysokie Mazowieckie – 310 tys. zł 

• wykonanie dokumentacji technicznej na poprawę bezpieczeństwa ruchu w okolicy ul. 

Dolnej, ul. Długiej i ul. Jagiellońskiej – 67 tys. zł 

• Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej – ul. Białostocka – dotacja celowa dla po-

wiatu – 2 mln 250 tys zł 

Projekt przyszłorocznego budżetu obejmuje realizację wielu inwestycji na kwotę 35 mln zł, co 

stanowi ponad 43 proc. wszystkich wydatków zaplanowanych w przyszłorocznym budżecie. 

W przyszłym roku dochody miasta mają wynieść 60 mln 338 tys. 353 zł, natomiast przewidy-

wane wydatki mają pochłonąć 78 mln 623 tys. 164 zł. Deficyt w projektowanym budżecie może 

wynieść 18 mln 284 tys. 811 zł i ma zostać pokryty przez kredyt w 14 mln zł oraz nadwyżki 

budżetu z lat ubiegłych w kwocie 4 mln 284 tys. 811 zł. To, że kredyt jest wpisany w projekt 

nie oznacza, że zostanie on przez samorząd zaciągnięty. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że projekt został przedstawiony za-

rządzeniem został już radnym dostarczony, następny krok to omawianie budżetu na komi-

sjach, pewne kwestie już zostały wyjaśnione. Przewodniczący poprosił o analizę materiału na 

posiedzeniach komisji.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.6 Zapoznanie się ze stanem przygotowania do sezonu zimowego. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że informacja była przedmiotem 
obrad komisji Funkcjonowania Miasta, poprosił o stanowisko komisji. 
Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski, stwierdził że opinia 

komisji była jednogłośnie pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o pytania, uwagi do informacji – nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła Informacje 

i nie wnosi uwag. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.7 Podjęcie Uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym w formie elektronicznej. Przedmiotowym materiałem zajmo-

wała się Komisja Rodziny i Polityki Społecznej  oraz Komisja Kultury i Oświaty . Przewodni-

czący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Pozytywne opinie w przedmiocie projektu uchwały przedstawili: 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz organizacjami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok. 
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Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLIII/252/2022 z dnia 29 listopada 2022r w sprawie programu współpracy z or-

ganizacjami pozarządowymi oraz organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicz-

nego na 2023 rok w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.8 Podjęcie Uchwały w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu stosowanej 
do obliczenia wysokości zwrotu rodzicom kosztów dowożenia dzieci niepełnosprawnych. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym w formie elektronicznej, materiałem zajmowała się Komisja Ro-

dziny i Polityki Społecznej  oraz Komisja Kultury i Oświaty . Przewodniczący poprosił o przed-

stawienie stanowiska komisji. 

Pozytywne opinie w przedmiocie projektu uchwały przedstawili: 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska 
Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta  Bogdan Matuszewski 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu stosowanej do obliczenia wysokości 
zwrotu rodzicom kosztów dowożenia dzieci niepełnosprawnych. 
Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLIII/253/2022 z dnia 29 listopada 2022r  w sprawie określenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu stosowanej do obliczenia wysokości zwrotu rodzicom kosztów dowożenia 

dzieci niepełnosprawnych w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 9  Podjęcie Uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Miejskiej Wysokie 
Mazowieckie ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Wysokiem Mazowieckiem. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym w formie elektronicznej, materiałem zajmowała się Komisja Ro-

dziny i Polityki Społecznej. Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki przedstawił pozytywną 
opinię komisji. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIII.252.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIII.252.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIII.252.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIII.253.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIII.253.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIII.253.2022.pdf/attachment.1
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Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko poinformował, że miasto otrzymało środki z programu 
Senior +, klub seniora bedzie znajdował się w budynku dworca autobusowego, zadaniem klubu 
będzie wspieranie osób w wieku 65+, ze szczególnym uzględnieniem potrzeb rehabilitacji 
ruchowej uczestników. Samorząd Miasta planuje przystąpić do programu Maluch+ , w ramach 
którego będzie możliwość utworzenia żłobka miejskiego, w ramach projektu będzie określony 
nowy system finansowania, pojawią się środki finansowe dla samorządów. Planowane jest 
powstanie czterech grup żłobkowych. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie utworzenia na terenie Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie ośrodka wsparcia pod 
nazwą Klub Seniora w Wysokiem M0azowieckiem. 
Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLIII/254/2022 z dnia 29 listopada 2022r w sprawie utworzenia na terenie 

Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Wyso-

kiem Mazowieckiem w załączeniu do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 10 Podjęcie Uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został dostar-

czony wszystkim radnym w formie elektronicznej, materiałem zajmowała się Komisja  Finan-

sowa oraz Komisja Rodziny i Polityki Społecznej. Przewodniczący poprosił o przedstawienie 

stanowiska komisji. 

Pozytywne opinie do projektu uchwały przedstawili: 

Przewodniczący Komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski  

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej Karol Nowicki  
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych 
za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 
Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLIII/255/2022 z dnia 29 listopada 2022r w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności w ramach zadań własnych za pobyt w ośrodkach wsparcia i mies-

zkaniach chronionych  w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 11  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIII.254.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIII.254.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIII.254.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIII.255.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIII.255.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIII.255.2022.pdf/attachment.1
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 
dostarczony wszystkim radnym w formie elektronicznej.  
Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 

komisji do projektu uchwały. 

Informacje w sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta Renata Kamińska  

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko  stwierdził, że w zmianach budżetu znalazł się 

punkt ,,uregulowanie zobowiązań przejętych przez Urząd Miasta po Miejskiej Pływalni Wodnik, 

w związku z likwidacją zakładu budżetowego“ wskazując że , zobowiązanie będzie spłacane 

sukcesywnie.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w spra-

wie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jednogło-

śnie. 

(Uchwała Nr XLIII/256/2022 z dnia 29 listopada 2022r w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2022 rok w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 12  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 
na lata 2022-2025. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. 

Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski komisja wydała opinię pozy-

tywną. 

Informacje w sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta Renata Kamińska  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 15radnych, za przyjęciem 15, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLIII/257/2022 z dnia 29 listopada 2022r  w sprawie zmiany Wieloletniej Prog-

nozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XLIII.256.2022%20z%20dn.2022-11-29.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20XLIII.256.2022%20z%20dn.2022-11-29.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLIII.257.2022%20z%20dn.%2029.11.2022%20zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLIII.257.2022%20z%20dn.%2029.11.2022%20zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLIII.257.2022%20z%20dn.%2029.11.2022%20zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
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Ad 13 Podjęcie Uchwały w sprawie uczczenia 80. rocznicy likwidacji Wysokomazowieckiego 
Getta. 
Członek Stowarzyszenia Towarzystwo Przyjaciół Miasta, historyk Karol Głębocki przestawił 
rys historyczny, związany zakresem projektu podejmowanej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał projekt uchwały wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – nie zgło-

szono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uczczenia 80. rocznicy likwidacji Wysokomazowieckiego Getta. 
Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 15radnych, za przyjęciem 15, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLIII/258/2022 z dnia 29 listopada 2022r w sprawie uczczenia 80. rocznicy 
likwidacji Wysokomazowieckiego Getta w załączeniu do protokołu). 
Ad. 14 Interpelacje i wnioski. 
Nie zgłoszono 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 15 Sprawy różne. 
Nie zgłoszono 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek odczytał podziękowanie Starosty Wysokomazo-

wieckiego oraz Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem, które wpłynęło do 

Rady Miasta Wysokie Mazowieckie za owocną współpracę, oraz nieustanne wsparcie przy 

rozbudowie i modernizacji Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem. ( w załączeniu do 

protokołu). 

Ad. 16 Zapytania i wolne wnioski. 
Nie zgłoszono 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 17 Zamknięcie obrad sesji. 
Wobec wyczerpania porządku obrad (godz. 14 17)Przewodniczący Rady Miasta  

zamknął XLIII sesję Rady Miasta.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant 

Damian Cieślukiewicz 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

   Marek Kajurek 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIII.258.2022.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała.XLIII.258.2022.pdf/attachment.1
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